

奧蘭多經典四/五/六/七天

Orlando Classic 4/5/6/7 Days

★ 自由選擇喜愛的園區或一日遊:

迪士尼魔術王國 / 迪士尼野生動物王國 / 迪士尼未來世界 / 迪士尼荷里活影城 / 迪士尼颶風瀉湖水上公園 / 環球影城 / 探險島樂園 / 海洋世界 / 迪士尼暴風雪水上公園 / 海洋世界水上樂園 / 樂高主題樂園 / 樂高水上樂園

兩大特色一日遊: 甘乃迪太空發射中心 / 墨西哥灣風情

- ★ 四天: 兩園區 ★ 五天: 三園區
★ 六天: 四園區 ★ 七天: 五園區

★ Choose Your Favorite Theme Parks or tour: Disney World: Epcot Center, Blizzard Beach, Magic Kingdom, Hollywood Studios, Animal Kingdom, Typhoon Lagoon, Island of Adventure, Universal Studio, Sea World, Aquatica Water Park, LEGOLAND Theme Park, LEGOLAND Water Park
2 Special 1-Day Tour: JFK Space Center / Gulf of Mexico Tour

- ★ 4 Day - 2 Parks ★ 5 Day - 3 Parks
★ 6 Day - 4 Parks ★ 7 Day - 5 Parks

| 2018 出發日期 Departure | | 酒店: Comfort Inn Maingate or similar (提供免費早餐 with free breakfast) | | | |
|---------------------|------------------------|--|---|----------------|------------|
| 團號 CODE | 天天出發 Daily departure | 雙人 Twin | 第三四位同房 3 rd 4 th person | 小孩 Child (3-9) | 單人房 Single |
| QC 4 | 四日三夜 / 4 Days 3 Nights | 449 | 259 | 229 | 619 |
| QC 5 | 五日四夜 / 5 Days 4 Nights | 599 | 369 | 329 | 819 |
| QC 6 | 六日五夜 / 5 Days 4 Nights | 759 | 479 | 429 | 1019 |
| QC 7 | 七日六夜 / 5 Days 4 Nights | 909 | 579 | 529 | 1219 |

First Day 原居地 → 奧蘭多 Home → Orlando

當您出發抵達奧蘭多國際機場(MCO), 乘坐機場輕軌列車到達中央大廳, 乘電梯到達二樓行李提取處, 導遊會在那裡與您會和。導遊將為您送上迎賓禮包, 為您量身制定安排行程, 並詳細介紹各大主題樂園特色及攻略。此時可向導遊報名參加各大園區, 特色一日遊。亦可向導遊預定著名的藍人樂團或是太陽馬戲團。1:00PM 前到達的遊客, 可選擇前往佛州最大奧特萊斯(每人\$5) 5:00PM 之前到達的遊客可參加自費夜遊(成人\$25, 小孩\$15)

When you arrive at the MCO airport, our tour guide will meet with you at the Baggage Claim. Then he/she is going to introduce you the 12 theme parks and the schedule of visiting. You could buy the tickets of 12 theme parks and 2 special 1-Day tours, and also tickets for Blue Man Group Orlando and Cirque du Soleil Orlando from our tour guide. For the guests arriving before 1:00PM, you have the choice to shop at the biggest Outlets in Florida (\$5/person), and for the guests arriving before 5:00PM you could join the Orlando Night Tour (Adult: \$25/person; Children: \$15/person)

2/3/4/5/6 奧蘭多十二大主題樂園或 兩大特色一日遊任選其一 Orlando 12 Theme Parks OR 2 Special 1-day Tours

搭乘園區專車往返各大主題樂園, 如參加特色一日遊, 導遊親自到酒店接送。Guests can take the shuttle to the parks from hotel; if join the special 1 day tour, tour leader will pick you up from the hotel and take you back by the evening.

Last Day 奧蘭多 → 原居地 Orlando → Home

行程最後一日, 貴賓將享受多種行程選擇權(自費項目)

A 自費: 前往著名 I-Drive 360 休閒娛樂廣場, 參觀奧蘭多之眼摩天輪, 海洋水族館, 杜莎夫人蠟像館(三項可任意選擇搭配, 自費, 任選一項\$25/人, 任意搭配兩項\$39/人, 三項都參加\$49/人)。奧蘭多之眼與著名的倫敦眼是姐妹摩天輪, 同屬美琳集團, 是當下奧蘭多最新, 最高的標誌性景觀。結束後由導遊送至機場。(建議預定 2PM 之後航班)

B 自費: 前往奧特萊斯進行購物, 結束後導遊送至機場。(每人\$10, 建議預定 2PM 之後航班)

C 自費: 參加超值直升飛機遊, 鳥瞰奧蘭多風光(自費, \$30/人起), 結束後由導遊送至機場。(建議預定 2PM 之後航班)

D 自費: 增加一天園區的行程(自費, 不可選擇樂高樂園), 或選擇肯尼迪航天中心一日遊。結束後由導遊送至機場(自費, 建議預定 5PM 之後的航班, 如選擇肯尼迪航天中心, 則需預定 7PM 之後的航班)

For the last day, guests will be provided several itinerary options:

A: Visit world famous I-Drive 360, and then go to: 1. the Orlando Eye, 2. SeaWorld Orlando or 3. Madame Tussauds Orlando (it is available to freely combine any three attractions, self-expense: \$25 for any one, \$39 for any two, \$49 for all the three). The Orlando Eye is described by its operator Merlin Entertainments, as an observation wheel, which is the twin sister of famed London Eye. At present, it is one of the newest attractions in Orlando and the largest observation wheel on the East Coast! After

finishing the tour, our guide will take guests to the airport. (Please book your flight departure after 2:00PM; for the guests who select more than one attraction to visit, please book your flight departure at least later than 3:00PM)

B: Head to Outlets for shopping. After that, our guide will take guests to the airport. (\$5/person for transportation, please book your flight departure after 2:00PM)

C: Take the exciting helicopter tour, overlooking the stunning view of the city of Orlando (According to the duration of flight, price will start from \$30/person, self-expense). After that, our guide will take guests to the airport. (please book your flight departure after 2:00PM)

D: Add one more day to visit the parks (Legoland is not included). In the end, our tour guide will take guests to the airport. (Self-expense. Please book the flight departure after 5PM. For the guests who decide to visit Kennedy Space Center; please book the flight departure after 7:00PM)

費用包括:

- 機場來回接送, 每天 8:30AM-10:00PM (每個預定單各提供一次接送機)。
- 乘酒店免費巴士遊玩的旅客, 請在入住酒店的時候向櫃台索取酒店印制的巴士時間表。如發生巴士延誤或其它交通車等問題, 請直接和酒店交涉, 與本公司無關。

Fare includes:

- Round trip airport-hotel transfer, daily between 8:30am - 10:00pm (ONE transfer per reservation). Please ask for the shuttle bus schedule from the hotel reception upon check-in. In case of any shuttle delay or any other related issues, please refer them to the hotel's customer service, as our company has no control on the bus schedule.

費用不包括:

- 服務費每人接送機每程 US\$5, 參加奧蘭多一日遊或最後一天自選行程每人天 US\$10。
- 機票、餐費、旅遊保險、酒店行李費、旅館保險箱費。
- 由於航空公司變動, 航班取消, 或者航班延遲, 不在規定的時間到達機場, 客人需自行入住酒店。
- 建議自行購買旅遊保險, 贈送者需支付各項費用。
- 本公司按一般旅遊狀況而定, 有權依特殊狀況而改變行程價格或其他條件, 恕不作通知。
- 行程中如發生意外以導致傷亡或其他損失, 會根據航空公司、酒店、巴士、鐵路等運營機構所規定之條例作為解決依據, 一概與本公司無關。

Fare Excludes:

- Service fee: airport pickup/drop off US\$5 (person / way); one day tour / option tour US\$10 (person / day)
- Air fare, meals, travel insurance, hotel baggage fees, and hotel safe-deposit box fees.
- Customer is required to check-in hotel at his/her own accord in case of arrival flight delay or cancel.
- We strongly suggest you to acquire travel insurance prior to departure.
- We reserve the right to change tour fare and itinerary according to travel condition, without prior notice.
- Any claims of injury or lost please refer to the airlines, hotels, bus companies, railroads terms and conditions.

迪士尼魔術王國 Disneyworld Magic Kingdom



佔地 43.3 公頃, 於 1971 年 10 月 1 日開幕, 是世界上第 2 座迪士尼主題樂園、華特迪士尼世界的第一座迪士尼主題樂園。該樂園的整體設計和布局和加州迪士尼樂園類似, 同為神奇王國的主題。Fairytale dreams come true for children of all ages at Magic Kingdom park. Delight in classic attractions, enchanting fireworks, musical parades and beloved Disney Characters across 6 whimsical lands. See fantasy become a reality as you explore Adventureland, Frontierland, Liberty Square, Fantasyland—open while undergoing the largest expansion in Magic Kingdom history!—Tomorrowland and Main Street, U.S.A areas.

迪士尼未來世界 Disneyworld Epcot



該主題樂園以科技創新、未來和世界各國文化為主題。艾波卡特在 1982 年 10 月 1 日開幕, 當時叫做艾波卡特中心 (EPCOT Center), 而這個名字從 1982 年沿用到 1993 年, 後來改名為 EPCOT。在 1998 年迪士尼動物王國開目前, 艾波卡特都是全世界面積最大的迪士尼主題樂園。Explore exciting attractions, enchanting international pavilions, award-winning fireworks and seasonal special events. Celebrating the human spirit, Epcot has 2 distinct realms: Future World, which features technological innovations, and World Showcase, which shares with Guests the culture and cuisine of 11 countries: Mexico, Norway, China, Germany, Italy, the United States, Japan, Morocco, France, United Kingdom and Canada.

迪士尼動物王國 Disneyworld Animal Kingdom



於 1998 年 4 月 22 日開幕, 是世界上面積最大的迪士尼主題樂園, 面積超過 200 公頃。動物王國是第一個自由放養動物的迪士尼主題樂園, 而這樣放養動物的哲學則是華特迪士尼本人提出的。在其野生動物園, 游客可以通過乘坐樂園裡的大巴在自由放養的動物區參觀野生動物。由於佛羅里達州的氣候適合很多動物的生長, 因此這裡的動物物種非常多。Encounter exotic animals and exciting adventures at Disney's Animal Kingdom park, one of the largest animal theme parks in the world. Home to more than 1,700 animals across 250 species, the park reflects Walt Disney's dedication to conservation and is committed to animal care, education and research. Explore 6 enthralling lands: Oasis, Discovery Island, Africa, Rafiki's Planet Watch, Asia and DinoLand, U.S.A. areas.

迪士尼荷里活影城 Disneyworld Hollywood Studios



於 1989 年 5 月 1 日開幕, 佔地 54.6 公頃。該主題樂園以好萊塢經典影片和影視娛樂、幕後制作為主題。Movie magic comes to life at Disney's Hollywood Studios, awash in the glitz and glamour of Hollywood's Golden Age. Step into the action with attractions based on blockbuster movies and top TV shows, and delights in exciting entertainment that puts you center stage.

海洋世界水上樂園 Aquatica Water Park

Aquatica 是奧蘭多海洋世界創建的獨一無二的水上公園。這座活力四射的水上樂園坐落在一片宛如南海島嶼的鬱鬱蔥蔥的景觀之中, 融合了沙灘、動物近距離體驗以及從悠閒輕鬆的活動到刺激高速的水上騎乘項目。Aquatica is a chain of water parks owned and operated by SeaWorld Parks & Entertainment.

樂高主題樂園 Legoland Theme Park

樂高樂園 (LEGOLAND) 是樂高積木主題公園之一, 多數的樂高樂園都有做內部分區, 其中迷你城市建築區往往是熱門的區域, 典型的樂高迷你城市通常會有代表該地區的著名建築和場景, 供來訪的家庭和兒童拍照。Legoland (trademark in uppercase as LEGOLAND) is a chain of Lego-themed children's/family theme parks. Legoland parks are split into various areas, which are consistent among the chain's parks. For example, all six of the parks include a Lego miniland, a model village which includes models of landmarks and scenes from around the world, made from millions of genuine Lego bricks.

樂高水上樂園 Legoland Water Park

以樂高為主題的塔, 玩水的樂趣, 多種滑水道和木筏。夏天玩水的最佳去處。Ten million gallons of fun with a LEGO-themed tower, slides to ride and rafts to build. You can also visit the water park from another world at the LEGO Legends of CHIMA Water Park with a wave pool and CHIMA-themed play areas.

甘乃迪太空中心 + 墨西哥灣風情 JFK Space Center + Gulf of Mexico



位於美國東部佛羅里達州東海岸的梅里特島, 成立於 1962 年 7 月, 是美國國家航空航天局 (NASA) 進行載人與不載人航天器測試、準備和實施發射的最重要場所, 其名稱是為了紀念已故美國總統約翰·甘乃迪 (John F. Kennedy)。另外, 還前往體驗墨西哥灣風情。Kennedy Space Center Visitor Complex is the only place in the world where you can walk under the largest rocket ever made, touch an actual moon rock, meet a veteran NASA astronaut, experience the International Space Station and stand face-to-face with Atlantis – all in the same day. Also, visit Gulf of Mexico.

環球影城 Universal Studios



走進幕後, 超出屏幕, 並在環球影城直接進入您最喜愛的電影, 世界上首屈一指基於電影和電視的主題公園。這是每個人的幻想...飛躍通過屏幕, 發現自己在您最喜歡的電影中間。Go behind the scenes, beyond the screen, and jump right into the action of your favorite movies at Universal Studios®, the world's premier movie and TV based theme park. It's everybody's fantasy... to leap through the screen and find yourself in the middle of your favorite motion pictures. Here at Universal Studios®, YOU become the star of some of the greatest movies and TV shows ever made.

環球影城探險島樂園 Island of Adventure



樂園的整體主題是一趟探索的旅程, 遊客從主要的港口出發前往六座分別有不同主題的島嶼, 每座島嶼都強調了冒險的要素。第七座島嶼哈利波特的魔法世界在 2010 年 6 月 8 日開幕, 以著名的小說和電影《哈利波特》系列為主題, 這座島嶼是自樂園開幕以來最大的建設計劃。Around every bend is another epic adventure. Around every corner awaits another once-in-a-lifetime thrill. Take an unforgettable journey through the uniquely themed islands of Universal's Islands of Adventure®, where the world's most cutting edge rides, shows and interactive attractions bring your favorite stories, myths, cartoons, comic book heroes and children's tales to life.

海洋世界 SeaWorld



可以感受一下全新的海龜之旅, 這個全世界唯一的 3D 效果 360 度體驗的景點將把你傳送進壹個海龜的奇妙世界, 這將是一種新的感官體驗。或可以被同一片海洋表演中虎鯨噴起的浪花濺濕卻開懷大笑, 這個表演將讓你在激情澎湃的同時學到很多, 印象深刻。坐上極速飛馳遊動的曼塔鰐魚過山車刺激你的腎上腺素, 妳可以和海豚邂逅並和它們親密接觸, 您可以在夜幕降臨後體驗精彩絕倫的「夏日夜晚」, 海洋世界的假期都會定格成您終身難忘的記憶。Sea World - the largest and most magnificent and finest marine life park in the world. Here you will experience the excitement of many live shows including Shamu, the Killer Whale and Star of Many Popular Television Specials.

迪士尼颶風瀉湖水上樂園 Disney Typhoon Lagoon



與鯊魚和熱帶魚在珊瑚礁浮潛。在沙灘享受日光浴和的漂流河上的木筏滑翔下來的輕鬆旅程。盡情享受一個刺激又開心的水上假期。Escape to Disney's Typhoon Lagoon water park for a storm of fun in the sun! Snorkel with sharks, stingrays and tropical fish in the coral reef. Plunge down rushing rapids, sunbathe on the sandy beach and glide down the lazy river on a relaxing raft ride. After an epic typhoon hurled surfboards into palm trees and tossed boats like toys, the storm-soaked Mount Mayday became a topsy-turvy oasis of water-filled adventure!

迪士尼暴風雪水上樂園 Disney Blizzard Beach



漂浮在平靜的河流和享受日光浴的白色沙灘。小孩子甚至可以在配有雪城堡噴泉和水滑梯的水上遊樂區玩耍。Discover frosty fun for the whole family at Disney's Blizzard Beach water park, a one-time ski resort that has melted into a watery wonderland. Zip down the slushy slopes of Mount Gushmore on one of the world's tallest and fastest waterslides. Float down the tranquil river and sunbathe on the white-sand beach. Children less than 48 inches tall can even splash around in their own water play area with a snow-castle fountain and kid-sized waterslide